

Информация

СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ ЖУРНАЛА

«СИСТЕМНАЯ ПСИХОЛОГИЯ И СОЦИОЛОГИЯ», 2023, № 3 (47)

«SYSTEMS PSYCHOLOGY AND SOCIOLOGY» AUTHORS, 2023, № 3 (47)



РОМАНОВА Евгения Сергеевна — доктор психологических наук, профессор, заведующая кафедрой общей и практической психологии, заведующая лабораторией социально-психологических исследований в образовании Института специального образования и психологии МГПУ. Заслуженный учитель Российской Федерации, почетный работник высшего профессионального образования Российской Федерации. Лауреат премии Президента Российской Федерации в области образования, лауреат премии Правительства Российской Федерации в области образования. Почетный профессор МГПУ, член президиума УМО университетов Российской Федерации. Заслуженный работник высшей школы Российской Федерации, Москва (Россия).

ROMANOVA Evgeniya Sergeevna — Doctor of Psychological Sciences, Professor. Head of the Department of General and Practical Psychology, Head of the Laboratory of Social and Psychological Researches in Education at the Institute of Special Education and Psychology of the MCU. Honorary Teacher of the Russian Federation, Honorary Worker of Higher Professional Education of the Russian Federation. Laureate of the President of the Russian Federation Education Award. Laureate of the Russian Federation Government Education Award. Honorary Professor of the Moscow City University, member of the Presidium of Educational and Methodological Consolidation of the Universities of the Russian Federation. Honorary Worker of Higher School of the Russian Federation, Moscow (Russia).

E-mail: RomanovaES@mgpu.ru



ЛУБОВСКИЙ Владимир Иванович (1923–2017) — кандидат педагогических наук, доктор психологических наук, профессор, академик Российской академии образования, Москва (Россия).

LUBOVSKY Vladimir Ivanovich (1923–2017) — Candidate of Pedagogy, Doctor of Psychology, Professor, Academician of the Russian Academy of Education, Moscow (Russia).



АБУШКИН Борис Михайлович — кандидат психологических наук, доцент, доцент кафедры общей и практической психологии, главный научный сотрудник лаборатории социально-психологических исследований в образовании Института специального образования и психологии Московского городского педагогического университета, Москва (Россия).

ABUSHKIN Boris Mikhailovich — PhD in Psychology, Associate Professor. Associate Professor of the Department of General and Practical Psychology, Chief Researcher of the Laboratory of Social and Psychological Researches in Education, Institute of Special Education and Psychology, Moscow City University, Moscow (Russia).

E-mail: AbushkinBM@mgpu.ru



БОГДАНОВА Тамара Геннадиевна — доктор психологических наук, профессор, профессор кафедры специальной психологии и психолого-социальных технологий Института специального образования и психологии Московского городского педагогического университета, Москва (Россия).

BOGDANOVA Tamara Gennadievna — Doctor of Psychology, Professor, Professor of the Department of Special Psychology and Psychosocial Technologies, Institute of Special Education and Psychology, Moscow City University, Moscow (Russia).

Email: BogdanovaTG@mgpu.ru



БРАЗГУН Татьяна Николаевна — кандидат психологических наук, доцент кафедры специальной психологии и реабилитологии, Московского государственного психолого-педагогического университета, Москва (Россия).

BRAZGUN Tatyana Nikolaevna — PhD in Psychology, Associate Professor of the department of special psychology and rehabilitation science, Moscow State Psychological and Pedagogical University, Moscow (Russia).

E-mail: bayzel10@yandex.ru



ДАНИЛОВА Елена Юрьевна — специалист отдела интеграции образования и науки управления научных исследований и разработок Московского городского педагогического университета, Москва (Россия).

DANILOVA Elena Yuryevna — Specialist of the Department of Integration of Education and Science of the Department of Scientific Research and Development of the Moscow City University, Moscow (Russia).

E-mail: danilovaeyu@mgpu.ru



ДЯДЫК Наталья Геннадьевна — кандидат философских наук, старший преподаватель кафедры философии и культурологии Южно-Уральского государственного гуманитарно-педагогического университета, Челябинск (Россия).

DYADYK Natalya Gennadievna — PhD of Philosophical Sciences, Senior Lecturer at the Department of Philosophy and Cultural Studies of the South Ural State Humanitarian Pedagogical University, Chelyabinsk (Russia).

E-mail: djadykng@cspu.ru



ЗЕМЧЕНКОВА Виктория Викторовна — специалист отдела интеграции образования и науки управления научных исследований и разработок Московского городского педагогического университета, Москва (Россия).

ZEMCHENKOVA Victoria Viktorovna — Specialist of the Department for Support of Scientific Projects and Developments of the Department of Scientific Research and Development of the Moscow City University, Moscow (Russia).

E-mail: zemchenkovavv@mgpu.ru



ЗЛОБИНА Марина Владимировна — психолог, старший преподаватель кафедры психологии личности Института медицины и психологии В. Зельмана Новосибирского национального исследовательского государственного университета, Новосибирск (Россия).

ZLOBINA Marina Vladimirovna — psychologist, senior lecturer at the Department of Personality Psychology, V. Zelman Institute of Medicine and Psychology, Novosibirsk State University, Novosibirsk (Russia).

E-mail: marinazlobina1991@mail.ru



КОТОВА Елена Владиславовна — кандидат психологических наук, доцент, доцент кафедры педагогики и психологии Академии гражданской защиты Министерства Российской Федерации по делам гражданской обороны, чрезвычайным ситуациям и ликвидации последствий стихийных бедствий имени генерал-лейтенанта Д. И. Михайлика, Химки (Россия).

KOTOVA Elena Vladislavovna — PhD in Psychology, Associate professor, Associate Professor of the Department of Pedagogy and Psychology of the Academy of Civil Defense of the Ministry of Emergency Situations of Russia, Khimki (Russia).

E-mail: e.kotova@amchs.ru



КРАСНОРЯДЦЕВА Ольга Михайловна — доктор психологических наук, профессор, заведующая кафедрой общей и педагогической психологии факультета психологии Томского государственного университета, Томск (Россия).

KRASNORYADTSEVA Olga Mikhailovna — Doctor of Psychology, Professor, Head of the Department of General and Educational Psychology, Faculty of Psychology, Tomsk State University, Tomsk (Russia).

E-mail: krasnoo@mail.ru



КУЧАРИН Александр Евгеньевич — психолог, Московский государственный гуманитарно-экономический университет, Москва (Россия).

KUCHARIN Alexander Evgenievich — psychologist, Moscow State University of Humanities and Economics, Moscow (Russia).

E-mail: kucharin@internet.ru



ЛИГАЙ Лада Геннадьевна — кандидат философских наук, доцент департамента философии и социальных наук, старший научный сотрудник научно-исследовательской лаборатории мониторинга результатов научно-исследовательских работ и проектов управления научных исследований и разработок Московского городского педагогического университета, Москва (Россия).

LIGAI Lada Gennadievna — PhD in Philosophy, Senior Researcher, Research Laboratory of Monitoring the Results of Scientific Research and Projects, Department of Scientific Research and Development of the Moscow City University, Associate Professor of the Department of Philosophy and Social Sciences of the Moscow City University, Moscow (Russia).

E-mail: LigajLG@mgpu.ru



ЛУБОВСКИЙ Дмитрий Владимирович — кандидат психологических наук, доцент, профессор кафедры ЮНЕСКО «Культурно-историческая психология детства» Московского государственного психолого-педагогического университета, Москва (Россия).

LUBOVSKY Dmitry Vladimirovich — PhD in Psychology, Associate Professor, Professor of the UNESCO Department of Cultural and Historical Psychology of Childhood, Moscow State University of Psychology & Education, Moscow (Russia).

E-mail: LubovskiyDV@mgppu.ru



НАЗАРОВА Наталья Михайловна — доктор педагогических наук, профессор, профессор кафедры специальной педагогики и комплексной реабилитации Института специального образования и психологии Московского городского педагогического университета, Москва (Россия).

NAZAROVA Natalia Mikhailovna — Doctor of Pedagogical Sciences, Professor, Professor of the Department of Special Pedagogy and Complex Rehabilitation, Institute of Special Education and Psychology, Moscow City University, Moscow (Russia).

E-mail: NazarovaNM@mgpu.ru



ТКАЧЕВА Виктория Валентиновна — доктор психологических наук, профессор, профессор кафедры олигофренопедагогики и клинических основ дефектологии Института детства Московского педагогического государственного университета, Москва (Россия).

TKACHEVA Victoria Valentinovna — Doctor of Psychological Sciences, Professor, Professor of Department of Oligophrenopedagogy and Clinical Foundations of Defectology, Institute of Childhood at the Moscow State Pedagogical University, Moscow (Russia).

E-mail: vikt-tkacheva@yandex.ru